
Zápis č. 1 ze zasedání zastupitelstva obce Vyžlovka dne 6.1.2016
Přítomni: : Ing. J. Pelikán, Ph.D., MUDr. J. Pečenková, Ing. R. Vondrovic, Z. Morávek, Mg.S. Hrnčíř,                     M. Vilinger, M. Voráč, Ing. I. ŠafářHosté: pí *********
Program jednání: 1. Program a ověřovatelé2. Kontrola minulého zápisu3. Žádost *******4. Drůbežárna-stavební povolení5. Nájem pozemku č. p. 4386. Novela nařízení č. 37/2003 Sb.7. Dotace8. Odpady9. Dohoda o finančním vyrovnání10. Školství11. Podání žádosti o dotaci-chodník Pražská Štíhlická-12. Věcné břemeno vedení- kNN13. Změna termínu schůzí14. Různé

1. Program a ověřovatelé- návrh přidat 4 body č. 10-13.    Návrh usnesení: ZO schvaluje program jednání dne 6. 1.2016 a přidání bodů č. 10,11,12,13    na program.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.    Ověřovatelé:  návrh- Ing. I. Šafář a Mgr. S. Hrnčíř.    Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu č. 1 dne 6. 1.2016 Ing. I. Šafáře    a Mgr. S. Hrnčíře.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
2. Kontrola minulého zápisu- ZO nemá námitek.    Návrh usnesení: ZO schvaluje zápis č. 26 ze dne 16. 12.2015.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
3. Žádost *********- starosta uvedl, že *****podal žádost jménem ******* o rozšíření počtu    vodovodních přípojek v lokalitě Na Splachu a žádá obec o souhlasné stanovisko. Starosta dále     hovořil o tom, že by to pro obec byla zátěž ať už z hlediska kapacity ČOV ale i kapacity vodovodu     v obci.    Návrh usnesení: ZO nesouhlasí s rozšířením vodovodních přípojek v lokalitě Na Splachu z důvodů    nedostatečných kapacit.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
4. Drůbežárna-stavební povolení- starosta uvedl, že v současné době probíhá řízení o dodatečném     povolení změny před jejím dokončením. Stavební úřad v Kostelci n. Č. lesy vyzve stavebníka     k doplnění dokumentace, 8. 1.2016 se koná schůzka na místě.    Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu starosty o probíhajícím řízení o dodatečném     povolení změny stavby před jejím dokončením, které se týká přístavby na „drůbežárně“.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.



5. Nájem pozemku č. p. 438- záměr na nájem pozemku p. č. 438 u rybníka Nohavička za účelem     umístění včelstev v nástavkových úlech byl vyvěšen na ÚD 19. 10. 2015. ZO projednalo žádost     p. ******* a souhlasí s nájmem uvedeného pozemku a souhlasí s realizací této akce.    Návrh usnesení: ZO schvaluje pronájem části pozemku č. p. 438 o výměře 5 m² v k. ú. Vyžlovka    p. ***************************************************, Vyžlovka za účelem umístění     včelstev v nástavkových úlech na tomto pozemku. Nájem se sjednává na dobu určitou od  1.2.2016 do 31.1.2022 s ročním nájmem 500,- Kč.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.    Návrh usnesení: ZO schvaluje realizaci akce/projektu na pozemku č. p. 438 v k. ú. Vyžlovka    v souvislosti s podáním žádosti p. ******* o dotaci z titulu „Program 2016 pro poskytování    dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu životního prostředí a zemědělství    v rámci tematického zadání „ Zkvalitnění životního prostředí“ oblast podpory    “Příspěvek na vybavení pro začínajícího včelaře“.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
6. Novela nařízení č. 37/2003 Sb. - starosta uvedl, že novelou nařízení č.37/2003 Sb. došlo ke změně     výše odměn zastupitelů obce.  ZO projednalo tuto novelu a odměny neuvolněným členům      zastupitelstva obce chce navýšit.     Návrh usnesení: ZO schvaluje navýšení měsíčních odměn neuvolněných zastupitelů obce dle      novely nařízení vlády č.37/2003 Sb. (příloha č. 1). Tabulka přehledu výše odměn je přílohou zápisu.     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
7. Dotace-starosta informoval ZO, že dotace na MŠMT (ZŠ Vyžlovka) a na SFŽP (vodovod     a kanalizace) byly podány. Dále bude podána žádost na MMR ČR na vybudování chodníku na ulici     Pražská Štíhlická. Dotace na rekonstrukci zázemí fotbalového hřiště bude podána na MŠMT.    Dále je možnost žádat o dotaci z programu OPŽP na změnu vytápění budovy obecního úřadu.    Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu starosty o podaných žádostech o dotace.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
8. Odpady-p. Morávek hovořil o snížení ceny za svoz biokontejneru, asi na poloviční cenu.    O aukci na svoz komunálního odpadu se dále vyjednává.    Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu p. Morávka o odpadovém hospodářství.    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
9. Dohoda o finančním vyrovnání- p. Vondrovic informoval ZO o Dohodě o finančním vyrovnání    s pí ******-bývalou nájemkyní obecního bytu č.p.57, která na své náklady provedla některé    úpravy v tomto obecním bytě.  Náklady byly vyčísleny po odečtení částky za znalecké posudky    na částku 23.200,-Kč.    Návrh usnesení: ZO schvaluje uzavření Dohody o finančním vyrovnání mezi obcí a pí. ******   **********************************, Vyžlovka a uznává závazek k výše uvedené ve výši    23.200,-Kč.     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
10. Školství- pí *****, která pro obec vypracovává projektovou dokumentaci pro rekonstrukci     budovy obecního úřadu v souvislosti s vybudováním ZŠ, hovořila o řešení např. stravování dětí a     výuky tělesné výchovy. Dále seznámila ZO se stavem budovy. Projektování bude obec hradit ze     svých prostředků a nebude součástí žádosti o dotaci.     Výběrové řízení na rekonstrukci je možné provést a do podmínky si dát, že realizace zakázky      souvisí se získáním dotace.  Starosta seznámil ZO s již vzniklými náklady na rekonstrukci.     P. Hrnčíř uvedl, že zápis do ZŠ Vyžlovka se bude konat po konkurzním řízení, ze kterého     vzejde ředitel/ka školy. Tzn. cca v polovině února.      Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu pí ****** o projektování rekonstrukce budovy OÚ,



     tyto náklady nebudou součástí žádosti o dotaci.     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.     Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu starosty o již vzniklých nákladech na rekonstrukci     budovy OÚ.     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
11. Podání žádosti o dotaci-chodník Pražská Štíhlická-starosta informoval ZO, že bude podána      žádost o dotaci na vybudování chodníku na ulici Pražská Štíhlická na MMR ČR.     Návrh usnesení: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na vybudování chodníku na ulici Pražská      Štíhlická z programu MMR ČR.     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
12. Věcné břemeno vedení- kNN-starosta seznámil ZO s tím, že dle uzavřené smlouvy o smlouvě       budoucí o věcném břemeni na pozemcích obce p.č. 465 a 466 je obec oprávněná uzavřít       Smlouvu o zřízení věcného břemene na uvedených pozemcích.      Návrh usnesení: ZO schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích obce      p. č. 465 a 466 v k. ú. Vyžlovka s firmou ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, Děčín IČ: 24729035.           Věcné břemeno se schvaluje za úplatu 1.000,-Kč + zákonné DPH.      Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
13. Změna termínu schůzí- ZO projednalo a odsouhlasilo termíny schůzí, tak aby byl zachován stávající systém lichých týdnů.      Návrh usnesení: ZO schvaluje termíny schůzí v r. 2016, harmonogram bude vyvěšen na stránkách       obce.      Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
14. Různé- p.Vondrovic uvedl, že webové stránky obce budou změněny, dosavadní už nevyhovují.      Starosta ukončil schůzi ve 21.30 hodin.
     Zapsala: Eva Pačesová dne 13. 1.2016.
     Ověřovatelé:   Ing. I. Šafář…………………………………………..

Mgr. S. Hrnčíř………………………………………..

Ing. J. Pelikán Ph.D.       starosta obce


